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§ 94 
Inhyrning av idrottshall på Skansbrogatan 5B, Folksamhuset 

Genomförandebeslut 
Dnr: 322-777-2014 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

1. Idrottsnämnden godkänner att idrottsförvaltningen, efter medgivande i 

kommunstyrelsens ekonomiutskott, tecknar ett hyresavtal med Newsec Asset Ma-

nagement AB om att hyra en idrottshall på Skansbrogatan 5B, Folksamhuset,  

 

på Södermalm till en årlig hyreskostnad om 1 893 800 kronor för år 1. Därutöver 

tillkommer cirka 300 000 kronor för år 1 i mediakostnader till hyresvärden. 

 

2. Idrottsnämnden begär att kommunsstyrelsens ekonomiutskott lämnar sitt medgi-

vande att hyra lokalen på Skansbrogatan 5B, Folksamhuset, och att ekonomiut-

skottet godkänner hyreskostnaden om 2 193 800 kronor inklusive mediakostnader 

från och med 2015. 

 

 
Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2014-09-04 

Staden har ett stort behov av flera idrottshallar och speciellt i innerstaden. Idrottsnämnden har i 

Folksamhuset på Södermalm en möjlighet att från och med den 1 januari 2015 och tio år framåt 

hyra en idrottshall.  

 

Idrottshallen är inte en fullstor hall. Hallens totalmått uppgår till cirka 18 x 37 meter, vilket 

innebär spelmått om cirka 16 x 35 meter. Hallen lämpar sig väl för barn- och ungdomsverk-

samhet.  

 

Idrottsnämndens årliga totala driftkostnad inklusive hyreskostnad bedöms till cirka 2,7 mnkr 

och intäkter i form av planhyror upp-skattas till cirka 1,25 mnkr, vilket ger en nettokostnad om 

cirka 1,45 mnkr. Därutöver måste nämnden inom den egna investeringsbudgeten under 2014-

2015 införskaffa dels inventarier som idrottsutrustning och städmaskiner, dels installera ett 

kortlåssystem och inbrottslarm om cirka 1 mnkr. 

 

Beroende på vilken budget idrottsnämnden tilldelas för 2015 kan det bli svårt att inrymma till-

kommande driftkostnader om  

1,45 mnkr inom befintlig budgetram. Konsekvensen av inhyrningen av idrottshallen i Folksam-

huset kan komma att bli att förvaltningen inte har möjlighet att ytterligare förlänga avtalet gäl-

lande Olympen arena från och med halvårsskiftet 2015. 

 

Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden, förutsatt medgivande av kommunstyrelsens 

ekonomiutskott, godkänner att förvaltningen, via förvaltningschefen, tecknar ett tioårigt hyres-

avtal med fastighetsägarens förvaltare Newsec Asset Management AB om hyra av idrottshall i 

Folksamhuset på Södermalm.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 
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Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

§ 95 
Hall för spontanfotboll i Hässelby-Vällingby 

Svar på ärende från Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd  
Dnr: 411-423-2014 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Som svar på ärendet från Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd hänvisas till förvalt-

ningens tjänsteutlåtande. 

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2014-08-25 

Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd har till idrottsnämnden översänt ett ärende om ett medbor-

garförslag avseende önskemål om en inomhushall för spontanfotboll under vinterperioden i 

Hässelby-Vällingby. 

 

Förvaltningen är medveten om att under vintermånaderna är möjligheten till spontanfotboll 

begränsade inom stadsdelsområdet.  

 

Inom stadsdelsförvaltning Hässelby-Vällingby pågår ett visionsarbete i samråd med flera av 

stadens förvaltningar inklusive idrottsförvaltningen. I detta arbete diskuteras bland annat möj-

ligheterna att synliggöra och frigöra tider till stadsdelsförvaltning Hässelby-Vällingby för 

spontanidrott i någon av idrottsnämndens inomhushallar. Förvaltningen ser positivt på detta 

under förutsättning att ledare finns på plats under dessa tider. Detta för att anläggningen ska 

upplevas som en trygg och säker plats att vistas på.  

 

Förvaltningens erfarenhet från liknande verksamheter är att det är viktigt att utarbeta särskilda 

strategier för att locka flickor till aktiviteterna, då det annars lätt blir en kraftig övervikt av poj-

kar. Idrottsförvaltningen har inga personella resurser att bidra med när det gäller spontanakti-

viteter under vinterperioden i inomhushallarna.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 


